1-48934

No. 48934°

International Bank for Reconstruction and Development
and
The former Yugoslav Republic of Macedonia

Guarantee Agreement (Energy Community of South East Europe Program -
(Additional Financing for the FYR Macedonia Component - AD MEPSO
Project)) between The former Yugoslav Republic of Macedonia and the
International Bank for Reconstruction and Development. Skopje, 11 April 2011

Entry into force: 14 June 2011 by notification

Authentic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Bank for
Reconstruction and Development, 22 August 2011

“No UNTS volume number has yet been determined for this record. Not published in print in accordance with
article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United
Nations, as amended.

Banque internationale pour la reconstruction et le
développement

et
Ex-République yougoslave de Macédoine

Accord de garantie (Programme relatif a I'énergie communautaire dans le sud-ouest
de I'Europe - (Financement additionnel pour I'Elément de la Macédonie ERY -
Projet AD MEPSQ)) entre 1'ex-République yougoslave de Macédonie et la
Banque internationale pour la reconstruction et le développement. Skopje, 11
avril 2011

Entrée en vigueur : /4 juin 2011 par notification
Texte authentique : anglais

Enregistrement aupreés du Secrétariat des Nations Unies : Banque internationale
pour la reconstruction et le développement, 22 aoiit 2011
* Numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier. Non disponible en version imprimée

conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du réglement de I'Assemblée générale destiné a mettre en
application I'4rticle 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.



